
Pan Marek Komorowski: „Jak wygląda kwestia konsultacji planu transportowego 

województwa podlaskiego? Czy jest to temat zamknięty, czy też można zgłaszać 

uwagi i wprowadzać korekty do danych statystycznych? Jeżeli bowiem ma to być 

plan odzwierciedlający rzeczywistość, firma przygotowująca go powinna dokonać 

korekt danych statystycznych – o ile odbiegają one od rzeczywistości. 

Chciałbym również zapytać, jak wyglądają prace związane z przebudową drogi 

wojewódzkiej Łomża – Mężenin przez Zawady. Czy prowadzone są jakieś rozmowy, 

czy też ustalenia z wykonawcami?” 

Ponadto Pan Marek Komorowski złożył pisemną interpelację dotyczącą możliwości 

włączenia się do trasy ekspresowej S-8 z miejscowości Rutki-Kossaki (pełny tekst 

interpelacji – w załączeniu). 

 


